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Protokół nr III/18 

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 21 grudnia 2018 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Karolina Salamon 

Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Przedstawicielka lokalnych mediów  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 905 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson zwrócił się z zapytaniem, czy są propozycje zmian do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek III sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad III sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 
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3. Przyjęcie protokołu Nr II/18 z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia gminnego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży” na lata 

2019-2023, 

b) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

c) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy społecznej 

w formie posiłku, zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich pobierania, 

e) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Bojanowo, 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach położonych  

w obrębie Sułów Mały, Gmina Bojanowo, 

g) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok,  

h) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2019 rok, 

i) ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie, 

j) ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo, 

k) wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2018,  

l) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń oświetlenia 

drogowego, 

m) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021, 

o) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, 

p) uchwały budżetowej na 2019 rok, 

q) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr II/18 z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 

roku. 
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-15 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

W związku z powyższym protokół Nr II/18 z sesji, która odbyła się w dniu 30 listopada 2018 

roku został przyjęty jednogłośnie. 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

W związku z brakiem pytań ze strony Państwa radnych do przedstawionej reprezentacji,  

Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. Informacja 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia gminnego programu osłonowego „Posiłek dla dzieci i młodzieży” 

na lata 2019-2023,  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Sabiny Szlachetka- Andersz o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019-2023, 
 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pan Jan Moryson poinformował, że 

projekt został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 18 grudnia 2018 roku.  

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Sabina Szlachetka- Andersz, która przybliżyła projekt 

uchwały.   

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy 

społecznej w formie posiłku, zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób  

i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie Pani Sabina Szlachetka- Andersz przybliżyła projekt niniejszej uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Za 

podjęciem uchwały głosowało 15 radnych „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków poniesionych za świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku, 

zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023  stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

d) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat i trybu ich 

pobierania,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Następnie głos zabrała Pani Sabina Szlachetka- Andersz, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

W związku z tym, że pytań i uwag do projektu uchwały nie było, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat i trybu ich pobierania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Bojanowo, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Joanny Nowackiej o zabranie głosu w  celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach 

położonych w obrębie Sułów Mały, Gmina Bojanowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Joanna Nowacka, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 15 

głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach położonych w obrębie Sułów Mały, 

Gmina Bojanowo stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) planu pracy Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok,  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności zwrócił się z prośbą do Pana Zastępcy Burmistrza o zabranie głosu  

w celu przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie- 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie planu pracy 

Rady Miejskiej w Bojanowie na 2019 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) planów pracy Komisji Stałych Rady na 2019 rok,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Zastępca Burmistrza, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę 

podjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

i) ustalenia diet dla radnych Rady Miejskiej w Bojanowie, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie Pan Jan Moryson przedstawił 

projekt uchwały informując o wysokości stałych miesięcznych diet dla: Przewodniczącego 

Rady, Wiceprzewodniczącego Rady, Przewodniczącego Komisji Stałej i Radnego.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Szczepaniak 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

j) ustalenia zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 

Bojanowo,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Zastępca Burmistrza, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 14 głosami „za”, przy 1 

głosie „wstrzymującym się”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Miekisz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2018,  

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie- 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie wykazu 

wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2018 stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

l) zaciągnięcia zobowiązań w zakresie remontów- konserwacja urządzeń 

oświetlenia drogowego,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

m) zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok,  
 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że treść 

przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Następnie zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu przybliżenia 

projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania za podjęciem autopoprawki do projektu 

uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 

2018-2021,   
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady.  

W dalszej kolejności zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania za podjęciem 

autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Po przyjęciu autopoprawki, przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 21 grudnia 2018 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2018-2021 stanowi załącznik  

nr 18 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

o) ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,  
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która przedstawiła projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie- 15 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

p) uchwały budżetowej na 2019 rok,  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza i Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu budżetu na 2019 rok.  

Jako pierwszy głos zabrał Pan Maciej Dubiel, który przedstawił wydatki majątkowe ujęte  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej realizowane w 2019 roku oraz wydatki majątkowe 

jednoroczne.   

Po wypowiedzi Pana Burmistrza, głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która na wstępie 

przedstawiła najważniejsze pozycje budżetu na 2019 rok. Następnie poinformowała, że 

projekt uchwały budżetowej na 2019 rok zgodnie z ustawą o finansach publicznych został 

dostarczony Regionalnej Izbie Obrachunkowej do dnia 15 listopada br. W dniu 20 grudnia br. 

otrzymaliśmy Uchwałę Nr SO-0952/40/12/Ln/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
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Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały budżetowej Gminy Bojanowo na 2019 rok. Powyższa opinia (opinia pozytywna)  

została w całości odczytana przez Panią Skarbnik, a kserokopia dokumentu stanowi załącznik 

nr 20 do protokołu. Następnie zostały przedstawione autopoprawki do projektu budżetu na 

2019 rok. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji Stałych 

Rady o wyrażenie opinii wypracowanej na obradach w dniu 18 grudnia 2018 roku: 

1. Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Pani Renata Jagodzik- opinia pozytywna,  

2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Tomasz Woźniczka- opinia pozytywna,  

3. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Tomasz Wałkiewicz- opinia pozytywna, 

4. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Jarosław Bartkowiak- opinia 

pozytywna.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawek do projektu uchwały. Autopoprawki przyjęto jednogłośnie- 15 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
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Dot. pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

q) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 

2019-2022.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. 

Następnie zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza i Pani Skarbnik o zabranie głosu w celu 

przedstawienia projektu uchwały.  

Głos zabrała Pani Patrycja Kubiak, która na wstępie odczytała w całości treść Uchwały Nr 

SO-0951/79/D/12/Ln/2018 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu z dnia 10 grudnia 2018 roku w sprawie wyrażenia opinii o możliwości 

sfinansowania przez Gminę Bojanowo deficytu budżetu w roku 2019. Kserokopia dokumentu 

stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Następnie Pani Skarbnik odczytała treść Uchwały Nr SO-0957/40/12/Ln/2018 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 10 grudnia 2018 roku  

w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Bojanowo. 

Kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

W dalszej kolejności Pani Skarbnik zapoznała uczestników sesji z autopoprawkami, jakie 

zostały wniesione do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji Stałych Rady  

o wyrażenie opinii wypracowanej na obradach w dniu 18 grudnia 2018 roku: 

1. Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Pani Renata Jagodzik- opinia pozytywna,  

2. Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Tomasz Woźniczka- opinia pozytywna,  

3. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Tomasz Wałkiewicz- opinia pozytywna, 

4. Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Jarosław Bartkowiak- opinia 

pozytywna.  

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawek do projektu uchwały. Autopoprawki przyjęto jednogłośnie- 15 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. Uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami 

„za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, 

Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Interpelacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Do pkt. 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 9. Wolne wnioski i informacje.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Kubis, który zawnioskował, aby dokończyć budowę 

ścieżki, chodnika w Tarchalinie.  

 

Następnie głos zabrała Pani Alina Broniarz, która zawnioskowała, aby na ulicy Zapłocie 

(łącznika Gołaszyna z Bojanowem), na końcu chodnika, przy zakładzie Textmar zamontować 

oświetlenie. Prośba o zagwarantowanie bezpieczeństwa dla przechodzących tam dzieci, 

mieszkańców.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Waldemar Czerwiński, który zawnioskował, aby 

poprawić stan nawierzchni drogi w Sowinach od skrzyżowania przy blokach do zbiornika 

wodnego (wyrównanie nawierzchni równiarką i usunięcie krzewów ograniczających 

przejazd).  

 

Kolejne wnioski złożył Pan Tomasz Woźniczka. Radny zawnioskował o przykręcenie na stałe 

barierek spowalniających ruch rowerzystów na ulicy Zapłocie oraz umieszczenie na stronie 

internetowej gminy w widocznym miejscu linku do aplikacji informującej o jakości powietrza 

w Bojanowie.  

 

Następnie głos ponownie zabrał Pan Jan Kubis, który zawnioskował, aby na ulicy 17 Stycznia 

zamontować ograniczenie szybkości w celu poprawy bezpieczeństwa.   

 

Kolejny wniosek złożyła Pani Bogumiła Woźniak, która zawnioskowała, aby w ramach placu 

zabaw w Sowinach zamontować oświetlenie ledowe. Prośba również, aby nadal odbywały się 

zajęcia mobilne w Sowinach.  

 

W dalszej kolejności głos zabrała Pani Beata Bura, która poinformowała, że będzie się 

przypominać, aby w bieżącej kadencji powstała droga w Gościejewicach łącząca wioskę.  
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Ustosunkowując się do powyższych wniosków, w pierwszej kolejności Pan Burmistrz 

ustosunkował się do prośby Pani Aliny Broniarz.  

Pan Maciej Dubiel poinformował, że jeżeli będzie taka możliwość techniczna, postaramy się 

zamontować oprawę oświetleniową. W kwestii barierek spowalniających rowerzystów, 

myślimy zamontować je na stałe. Odnosząc się do informacji, że na ulicy Zapłocie gromadzą 

się grupy młodzieży, wystosujemy pismo do policji w celu zwiększenia monitoringu 

niniejszego miejsca po zmroku.  

W kwestii kontynuacji budowy ścieżki w miejscowości Tarchalin, Pan Burmistrz 

poinformował, że niniejszą inwestycję traktujemy priorytetowo i będzie ona musiała być 

realizowana w porozumieniu z powiatem. Naszym zadaniem jest nie tylko dokończenie 

budowy ścieżki, ale również przełożenie istniejącej kostki. Odnosząc się do ograniczenia 

prędkości na ulicy 17 Stycznia, to niniejsza kwestię musimy skonsultować z policją.  

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że aplikacja informująca o jakości powietrza jest na 

chwilę obecną w fazie testowej. Jeżeli zdecydujemy się na stałe podpisanie umowy, to na 

pewno link znajdzie się po lewej stronie na naszej stronie internetowej.  

Ustosunkowując się do wniosku Pana Waldemara Czerwińskiego, Pan Maciej Dubiel 

poinformował, że sprawdzi niniejszą sytuację i przy najbliższych czynnościach 

pielęgnacyjnych, postaramy się krzewy przyciąć.  

Odpowiadając na pierwsze zapytanie Pani Bogumiły Woźniak, to nie powinno być 

problemów, aby zamontować oprawę oświetleniową na placu zabaw, gdyż takie oprawy są 

już zamontowane w Sowinach. Odnosząc się do świetlic mobilnych, to jeżeli będzie taka wola 

mieszkańców, to jesteśmy w stanie uruchomić taką świetlicę mobilną.  

W kwestii Gościejewic Pan Burmistrz poinformował, że temat był poruszany w poprzedniej 

kadencji i na kilku spotkaniach w wiosce. Nie odkładamy tematu na później, ale staramy się 

znaleźć najlepszą alternatywę na połączenie wioski.  

 

Więcej wniosków i pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady przeszedł 

do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Do pkt. 10. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył III sesję o godzinie 1110. 

 

 

 

 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


